
Vragen bij raadsvoorstel: Zienswijze ontwerp-begroting Afvalverwijdering Utrecht (AVU) 2021

Vraag 1: Gezien de algemene ontwikkelingen binnen het verwerken van afval zal het komende jaar 

de afvalstofheffing opnieuw stijgen. Wat is de verwachte stijging voor huishoudens, voor zover nu 

bekend? En, hoe is het college van plan deze stijging te communiceren naar de inwoners zodat zij nog 

gemotiveerd blijven afval te scheiden?

Vraag 2: Minder afval en afval scheiden zorgen beide voor langere kosten. De afgelopen periode is 

voornamelijk ingezet op afval scheiden. Welke acties zet het college in(of kan zij inzetten) om het 

totale afvalverbruik in de gemeente te verminderen?

Vraag 3: Voert de AVU vanuit haar rol in de afvalbranche invloed uit op de keten voor het 

verminderen van de totale afvalstroom? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?

Vraag 4: Is in de begroting van de AVU voor 2021 de te verwachte vermindering restafval 

meegenomen? 


